
 

Akademický senát 

Akademický senát 
Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 

www.faf.cuni.cz/as 

Zápis ze 17. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/276278/2022 

konaného dne 22. června 2022 od 14:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Fecske Peter, Hanusová Anna, 
Horny Matyáš, dr. Hošťálková Anna, Janovcová Hana, Mgr. Kerda Marek, Khatibi 
Seyedmohammad, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, 
doc. Malý Josef, doc. Siatka Tomáš, prof. Šatínský Dalibor, dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková 
Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Kučera Radim (do 16:04), prof. Nachtigal Petr (do 15:20), doc. Roh 
Jaroslav (část on-line), prof. Šimůnek Tomáš (do 17:11), Ing. Vlčková Lenka (do 17:37), 
prof. Zimčík Petr (do 15:15) 
 
Hosté: Marcela Dvořáková (od 16:48 do 17:10), dr. Eduard Jirkovský (od 14:54 do 16:33), 
Mgr. Matějka Lukáš, Ing. Navrátilová Lucie, Mgr. Voříšková Eliška 
 
Sekretářka Akademického senátu: Pavlína Hynková 
 
Omluveni: doc. Červený Lukáš, Mgr. Horáček Ondřej, dr. Kastner Petr, prof. Nováková Lucie, 
Rataj Jan, prof. Štaud František 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Schválení zápisu z per rollam hlasování – schválení Zadávací dokumentace veřejné 

zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové – 
zhotovitel stavby“ a její vyhlášení 

6. Projednání návrhu podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 
do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia dle zákona 
č. 67/2022 

7. Projednání Výroční zprávy o činnosti FaF UK za rok 2021 
8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FaF UK za rok 2021 



9. Projednání Rozvahy příjmů a výdajů (rozpočtu) FaF UK na rok 2022 
10. Projednání návrhu opatření děkana – Pravidla pro stanovení mzdového tarifu 
11. Projednání návrhu rozdělení institucionálních prostředků přidělených FaF UK 

na program Cooperatio PharmSci pro rok 2022 
12. Vyhlášení doplňovacích voleb – Studentská komora AS UK 
13. Projednání dílčí novely Přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky spojené se studiem) 
14. Různé 

 
 
1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký přivítal přítomné senátory a senátorky,  
vedení fakulty a hosty zasedání a ve 14:00 h zahájil 17. zasedání senátu. 
 
Doc. Krátký přivítal a uvedl nového senátora z řad studentů Matyáše Hornyho a předal mu 
osvědčení o zvolení. 
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu, skrutátory pro zasedání určeni Mgr. Marek Kerda 
a Hana Janovcová, kteří byli schváleni tichým souhlasem AS FaF UK. Zápis provedla Pavlína 
Hynková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 17. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu a ze strany 
senátorů nebyly vzneseny žádné připomínky ani navrženy doplňující body, a proto předseda 
AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 17. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

doc. Roh /děkan fakulty/: 

Mephared 2 

• Ministerstvo schválilo doplnění finančních prostředků na DPH pro všechny kampusy 

• MŠMT chce provázat realizaci všech tří kampusů; uvolní peníze, až budou všechny tři 

kampusy připraveny s veškerou dokumentací k zahájení stavby 

Doc. Roh vyjádřil obavu o splnění termínu dokončení stavby s ohledem na nutnost čekání 
zahájení stavby na další projekty. Řeší se s rektorátem. 
 

• Rozvaha – navýšení tarifů s ohledem na zvyšující se náklady na energie, plyn, 
náklady na M2 

• Rozpočet Cooperatio – navýšení rozpočtu katedrám a skupinám, navýšení mzdových 
prostředků, část ponechána jako rezerva 

• Proběhlo příjímací řízení – nutnost přijmout vyšší počet studentů (dorovnání poklesu 
celkového počtu) 

• Výjezdní zasedání – 26. a 27. 9. (Lázně Bělohrad; od rána do odpoledne) – vedoucí kateder 
a skupin, kmenoví AP, senátoři 



 
Doc. Roh zmínil za nepřítomného prof. Štauda /Vědecká činnost a doktorské studium/ 
informaci ke Cooperatio: 

• FaF byla vytipována jako potenciálně riziková ve vztahu k sankcím vůči Rusku, Bělorusku. 
Proběhlo několik jednání s výsledkem – jak doktorské studijní programy, tak studijní 
program Farmacie nebyly shledány jako závadné a můžeme nadále ruské a běloruské 
kolegy vzdělávat. 

 
Doc. Roh sdělil informace za prof. Novákovou /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/: 

• Setkání s Danielem Stachem (Redakce vědy ČT) – seznámení se zajišťováním PR 
pro fakulty 

• Dne 30. 9. proběhne Noc vědců „Všemi smysly“ v Praze – zúčastní se prof. Cahlíková 

• Dne 26. 5. 2022 proběhla schůzka se zástupcem agentury Confused – dvě možné roviny 
spolupráce (sestavení seznamu přednášek pro zájemce z řad studentů SŠ a odborný 
mentoring) 

• Poděkování všem, kteří se podíleli na akcích na Zahradě léčivých rostlin (ZLR): Interaktivní 
dopoledne, Víkend otevřených zahrad 

• 22. 6. probíhá v Praze Vědafest 2022 na téma Věda od A do Z – zastupují čtyři studenti 
doktorských programů a mladí akademičtí pracovníci 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Mgr. Voříšková se zeptala k národnímu plánu obnovy (NPO), zda už je vyhlášena výzva 
s konkrétními podmínkami, termíny, do kdy musí být stavba kolaudována. 
Doc. Roh k výzvě odpověděl, že dle neoficiální informace by měly být finance uvolněny, 
až budou mít všechny tři kampusy splněny všechny náležitosti a výzva už by měla být v této 
podobě připravena k vyhlášení. 
Prof. Zimčík doplnil, že výzva byla právě vyhlášena a je již otevřena. UK musí výzvu řádně 
analyzovat (odbor výstavby, pan prorektor Doleček).  
Mgr. Voříšková se dále doptala, jak by se řešily termíny při možném zdržení Albertova 
a BioPharmHub, kdy je nejzazší termín kolaudace polovina roku 2026.   
Prof. Zimčík odpověděl, že termíny kolaudace jsou nejspíš nepřekročitelné, ale všechny 
kampusy jsou spolu provázané a je snaha, aby byla umožněna koordinace dokončení všech 
staveb ve stanovených termínech. 
Do diskuse se dále zapojili Mgr. Voříšková, prof. Zimčík a doc. Roh. 
 
Dotaz Mgr. Voříškové, jaká byla bodová hranice pro přijetí, byl zodpovězen doc. Kučerou 
s informacemi z jeho agendy. 
 
Doc. Krátký se zeptal, proč nebylo povoleno pondělní avizované natáčení.  
Doc. Roh vysvětlil, že se mělo jednat o absolventský studentský film (tj. bez platby fakultě) 
a natáčení by celkově trvalo tři natáčecí dny o větším počtu lidí na severní budově fakulty, 
což při běžném provozu na fakultě a s ohledem na zvýšený pohyb kolem přístrojů a chemikálií 
nebylo možné zrealizovat. 
 
 
doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Mimořádné přijímací řízení – Ukrajina 
o počet zájemců se redukuje 



o obdobně situace v Brně a Bratislavě 
o 2 studentky z Ukrajiny pokračují  

• Odměny za výuku budou v červnové výplatě 

• Přijímací řízení – studijní program Farmacie 
o 774 přihlášek 
o 544 uchazečů bez přijímacího řízení  
o 224 uchazečů se zapsalo (další kolo zápisu bude 30. 6.) 
o 62 uchazečů se nedostavilo ke zkouškám, konalo 168 
o dle přijímaček 74, bude posunuta hranice níž (42 b) 

• Státní závěrečné zkoušky 
o původní akreditace – přihlášeni téměř všichni na letní termín 
o díky nasazení studijního oddělení připraveny včas diplomy pro všechny, 

kteří složili státní závěrečnou zkouškou 
o na září zbývá 24 studentů 

• Organizace rozvrhu výuky 
o dotaz na studenty a členy studijní komise ohledně blokové výuky předmětů 

Zdravotnické prostředky a Fyzikální základy lékových forem tak, aby výuka 
skončila už před Vánocemi. Toto diskutovala i SK AS FaF UK a byla provedena 
anketa mezi studenty (senátorky A. Hanusová a H. Janovcová), kteří toto 
oceňují. 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Mgr. Voříšková se zeptala k průběžným státním závěrečným zkouškám, kolik studentů 
úspěšně složilo všechny státnicové zkoušky ze 3. ročníku 
Doc. Kučera odpověděl, že přesnou odpověď bude znát až v září. Z předběžného průzkumu 
vychází, že Farmaceutická analýza a Farmakognozie jsou na tom zhruba stejně. 
Z Farmakologie je cca ½ studentů vyzkoušených, Farmaceutická chemie – více než ¼ studentů. 
Státní zkoušku z Farmaceutické chemie má 5 studentů. 
 
Doc. Vraníková se zeptala, zda se požadavky na změnu rozvrhu mají podávat za katedru, 
a doc. Kučera odpověděl, že pro jistotu ano. 
 
Doc. Malý zmínil, že nesouhlasí se změnami ohledně blokové výuky a návazně se zeptal, zda se 
v rozvrhu počítá i s poledními pauzami mezi dopoledními a odpoledními přednáškami tak, 
aby se studenti stihli včas vrátit z oběda. 
Doc. Kučera odpověděl, že je to na zvážení a prodloužit se případně může. 
 
Dr. Hošťálková se zeptala, zda by bylo možné, když už se budou dělat v rozvrhu změny, aby se 
studentům v rámci jednoho dne kombinovaly přednášky s praktickými cvičeními, aby neměli 
studenti celý den pouze přednášky, což je pro studenty mnohdy obtížné.   
Doc. Kučera odpověděl, že takovéto hlubší revize do podzimu nestihneme, ale změny 
v budoucnu určitě budou. 
 
Hana Janovcová se zeptala k průběžným státním zkouškám na možnost/povinnost zápisu 
v SIS. 
Doc. Kučera odpověděl, že stačí jednou zapsat a zůstává, dokud není splněno. 
 
 



prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve zdravotnictví/ 

• Bakalářský program 
o 207 přihlášek – 121 bez přijímacích zkoušek, 65 přišlo k přijímacím zkouškám, 

zatím zapsáno 41 
o Bodová hranice 45 bodů – cílem dvě skupiny 

• Kombinovaná forma 
o Až 30. 6., předpokládá se 1 studijní skupina 

• Navazující Mgr. program 
o 38 přihlášek (historicky nejméně) 
o 30 přijímací zkoušky – všichni přijati 

• AJ 
o 157 přihlášek – 72 přijato,  
o limit je 75 (cílem tři studijní skupiny); zjistí se dle plateb 

• Pharmaceutical Sciences 
o 118 přihlášek 
o Přijati 2 z 9 (podvody), stačí 30 % 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Doc. Boušová se zeptala, zda se uvažuje o otevření kombinované formy pro navazující 
magisterský program Laboratorní diagnostika. 
Prof. Nachtigal odpověděl, že se o tomto neuvažuje, ačkoli jistá poptávka z praxe je. 
 
Dr. Vokřál se zeptal, zda je navazující magisterský studijní program podobný naší BLDZ 
vyučovaný rovněž na 6 fakultách v ČR, podobně jako bakalářský studijní program? 
Prof. Nachtigal: Obsahově nejblíže je podobný program v Pardubicích, ostatní mají značně 
odlišná kurikula. Otázkou zůstává uplatnitelnost absolventů. 
Dále pokračovala diskuse dr. Vokřála a prof. Nachtigala ohledně cílové skupiny tohoto 
programu. Zjišťují se očekávání jeho studentů. 
 
Doc. Roh dodal k přijímacím řízením informaci o proběhlém setkání s děkany z Brna 
a Bratislavy, kde je stav oproti FaF UK ještě horší a obávají se, že nenaplní předpokládaný stav 
přijatých studentů. Dále zdůraznil, že bude před dalším termínem přijímacího řízení intenzivně 
probíhat podpora na sociálních sítích a spolupráce s fakultními školami. 
 
Doc. Krátký přednesl došlý podnět senátora Khatibiho ohledně prodloužení zkouškového 
období zejména v současné době ve 3. ročníku kvůli státním zkouškám. S výhledem podání 
návrhu, že by se protahovalo i ve vyšších ročnících. Mezi argumenty je uvedeno, že je to tak 
již na LF HK, dalším důvodem je čekání na absolvování státní zkoušky až na září po testu 
z Farmaceutické chemie a neposledně, že je na státní zkoušku potřeba více času. 
Doc. Kučera odpověděl, že časový plán na tento i příští akademický rok je již schválený, 
harmonogram předepisuje univerzita, na FaF UK by měl být harmonogram vyvážený (s pozn. 
doc. Krátkého, že LF HK má harmonogram nastavený víceméně stejně) a více prodloužit nelze, 
zejména to nesmí být na úkor výuky. Celá situace bude vyhodnocována až v září, až budou 
nasbíraná potřebná data. U zahraničních studentů je potřeba zvážit efektivnější plánování 
zkouškového období. 
Dále se do diskuze zapojili prof. Nachtigal, prof. Zimčík, doc. Kučera a senátor Khatibi. 
 
 



Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 
Mephared 2 

• Vláda schválila finance na pokrytí DPH  

• Byla vyhlášena výzva na NPO  

• deadline pro kolaudaci je 30. 6. 2026 

• Schválení per rollam zadávací dokumentace (ZD) na dodavatele stavby – 
poděkování AS FaF UK, očekávané komentáře od MŠMT nepřišly 

• Postupné opravy dokumentace provádění stavby 
o do konce června se počítá s finální dokumentací včetně výkazu výměr  
o v červenci by mohla být otevřena veřejná zakázka na dodavatele stavby 
o začátkem r. 2023 by mohl být dodavatel vysoutěžený 

• Výběr technického dozoru stavby 
o přihlásili se tři uchazeči (vítěz vybrán jednoznačně) 
o v rámci nabídek se nepodařilo cenu snížit – tč. se o ceně ještě jedná 
o probíhá 15denní lhůta pro námitky uchazečů 

OIS 

• Spuštěno online podávání návrhů na vyplacení stipendií 
o proběhlo školení 
o zjednodušení schvalování a kontroly VO 

IPTO 

• Dne 1. 7. proběhne plánovaná odstávka el. energie 
o nutnost kontroly znovuzapnutí přístrojů 
o nebude možné pracovat z FaF – je možné využít home office 

• Kontrola úklidu – snaha sehnat kvalitní zaměstnance úklidu 

• Výměna automatů na občerstvení 
o větší výběr, kvalitnější sortiment 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Dr. Kudláčková požádala o zopakování, kdy se bude moci otevřít soutěž na zhotovitele stavby. 
Prof. Zimčík: Až bude dokumentace po připomínkách zkontrolována od architektů a bude 
definitivní dokumentace k provádění stavby. Nejspíše konec července. 
Dr. Kudláčková se dále zeptala, jaká bude lhůta pro výběr. 
Prof. Zimčík předpokládá 2 měsíce, ale lhůta bývá prodlužována, pokud jsou k zadání dotazy. 
Hrubý odhad ukončení VZ by byl konec listopadu. Sdělení pana proděkana doplnila Ing. 
Vlčková. 
 
Doc. Vraníková vznesla prosbu, zda by se dala zlepšit komunikace M2 s katedrami, protože se 
stává, že připomínky kateder zůstaly bez zpětné odezvy a následně nebyly zahrnuty. Celkově 
jí chybí zpětná vazba. 
Prof. Zimčík odpověděl, že se pokusí a pokud bude nějaká informace opět chybět, je možnost 
se obrátit přímo na něj a bude řešeno. 
 
Mgr. Voříšková se zeptala, jaká byla očekávaná výše nabídky na technický dozor, která byla 
nakonec překročena. 
Prof. Zimčík uvedl cenu, kterou očekávali a která vznikla srovnáním s cenami aktuálních 
projektů (s ohledem na M2). Vyšší nabídnutá cena souvisí nejspíše se zvedáním cen ve všech 
odvětvích. 
 



Dr. Hošťálková se zeptala, zda by bylo možné ověřit v evidenci pracovní doby, jak to funguje 
s částečnými úvazky (část akademické místo, část projekty), protože se stalo, že hodiny 
neodpovídaly.  
Prof. Zimčík se s odpovědí odkázal na dr. Koulu, pod kterého agenda spadá. 
 
 
prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Doplnění k informaci o výjezdním zasedání fakulty, že nejsou zváni pouze řešitelé 
EFSA, z jehož projektu je hrazeno, ale hlavně vedoucí pracovníci, členové akademické 
obce, vědecké rady, akademičtí pracovníci s větším úvazkem 

• OP JAK – výzva na špičkový výzkum 
o omezený počet podání projektů za organizaci 
o 5 projektů na celou univerzitu – 1 projekt spojen s M2  
o povinné partnerství s dalšími institucemi (v našem případě s MUNI a VŠCHT) 
o bez možnosti spoluřešitelství v případě konkurence projektů jako hl. řešitel 
o z ČR očekáváno podání zhruba 100 projektů s 20% úspěšností 
o specifikace časového harmonogramu podávání a začátku řešení projektů  

(od r. 2024) 

• Novela kariérního řádu 
o Přes léto bude nachystán návrh 
o Shromažďování připomínek 

• Příprava projektů AZV 

• Stále probíhá audit projektu EFSA, poděkování pracovníkům vyřizujícím dotazy 
auditorů 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Dr. Jirkovský se zeptal, zda bude univerzita přebírat systém PPR v rámci kariérního řádu. 
Prof. Šimůnek odpověděl, že už převzala (název PPR specifický pouze pro FaF), ale jedná se 
o hodnocení pracovníků, kdy zaměstnanci vyplňují dotazníky se svým sebehodnocením 
a komise zhodnotí případné prodloužení smlouvy. Toto již v kariérním řádu univerzity 
obsaženo je a funguje od poloviny loňského roku. 
Doc. Roh doplnil, že univerzita bude fakulty, které takto příští rok nebudou postupovat, 
sankcionovat. 
Doc. Vraníková se zeptala, zda se uvažuje o zjednodušení dotazníku, jehož vyplnění zabírá více 
času. 
Prof. Šimůnek poukázal na to, že např. u přípravy na habilitace se většina opakuje, ale u doc. 
a prof. se smlouvou na neurčito se uvažuje o zjednodušení. Pro vyplnění výsledků vědecké 
činnosti je možné oslovit koordinátora evidence výsledků p. Vojtíška. Vyplňování podkladů 
má mít i funkci autoevaluace pracovníka. 
 
 
Ing. Vlčková: tajemnice fakulty /Ekonomické, provozní a správní záležitosti/ 

• Umožněny univerzitní iniciativou online platby za knihovnický systém – poplatky 
za pozdě vrácené knihy, bude napojeno na EIS; nás se příliš nedotkne, již nyní je možné 
hradit kartou 

• Ekonomicko-organizační projekt – výběr nového centrálního ekonomického 
informačního systému (EIS) UK 

o 3. fáze  



o probíhá analýza dat jako podkladu pro zadávací dokumentaci (podzim 2022) 
o pokud vysoutěžíme – 2 roky implementace 

• Na konci dubna proběhlo za přítomnosti skladníka šetření Celní správy ve skladu 
chemikálií – v pořádku 

• Omezení provozu kantýny – následující pondělí opět v provozu 

• Novelizace vyhlášky k ceně pohonných hmot  

• Výměna automatů na občerstvení  
o 1. 7. odvoz původních 
o 4. 7. instalace nových 
o Potřeba dočerpat kredit z původních čipů 

 
K vystoupení paní tajemnice nebyly dotazy, proto doc. Krátký otevřel diskuzi k případným 
otázkám na vedení fakulty. 
 
Dr. Hošťálková položila otázku na téma financování občerstvení při souhrnných státních 
zkouškách a možnosti financování z děkanátu namísto kateder, které mohou být v nevýhodě, 
navzdory tomu, že jde o záležitost celé fakulty. 
Ing. Vlčková odpověděla, že to bylo řešeno na kolegiu děkana (KD), každá katedra má své 
specifické náklady, ½ rozpočtu na reprezentaci je určena na občerstvení a je možné převést 
další finance z rozpočtu katedry. 
Doc. Siatka poznamenal, že bylo vždy zvykem hradit z katedry předsedy komise, tedy 
opakovaně KFGFB, KFCHFA a KSKF. 
Doc. Roh přislíbil, že bude ještě probráno na KD. 
 
Dr. Hošťálková se dále zeptala, jaké požadavky mohou mít vyučující vůči studentům v prevenci 
před případnými podvody studenty při zkouškách (kontrola uší, sepnutí vlasů apod.), a co už 
požadovat přípustné není. 
Doc. Kučera odpověděl, že toto požadovat je naprosto přípustné, ale nemělo by se to dotýkat 
majetku jeho odebráním, přičemž požadovat např. vypnutí a odložení mobilního telefonu je 
standardní postup. Také posléze doporučil, aby byly specifické požadavky doplněny 
do podmínek splnění předmětů. 
Dr. Babica se zeptal, zda by nebylo na zvážení k tomuto vydat metodiku, aby se sjednotil 
přístup vyučujících i kateder. 
Mgr. Kerda doplnil, že v případě vydání metodiky by měla být také zveřejněna studentům, 
aby byli informováni. 
Mgr. Janovcová se dotázala, zda se neuvažuje i o instalování kamer do poslucháren. 
Doc. Kučera odpověděl, že se o tom zatím neuvažuje. 
Do diskuse se dále kromě výše uvedených zapojili Mgr. Matějka, senátorka A. Hanusová, 
doc. Roh, doc. Boušová, Mgr. Voříšková a prof. Šimůnek. Z této diskuse také vzešel podnět 
pro SK AS FaF UK. 
 
Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
Předseda AS FaF UK požádal na žádost doc. Kučery o předřazení bodu 6. Projednání návrhu 
podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 do magisterského studijního 



programu Farmacie v prezenční formě studia dle zákona č. 67/2022 za bod 4. Informace z AS 
UK a komisí AS UK. 
 
Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil předřazení bodu jednání. 
 
 
4. (původně 6.) Projednání návrhu podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2022/2023 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia 
dle zákona č. 67/2022 

Doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Speciální přijímací řízení pro ukrajinské studenty je plně v gesci fakulty 

• Hlavním kritériem je znalost češtiny 

• Nenabízí se obor Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví kvůli nedostatku zájmu  

• Stačí dodat uchazečem pořízenou kopii razítka zvláštního víza/štítku dočasné ochrany 
v cestovním dokladu stvrzenou vlastnoručním podpisem a datem na kopii spolu 
s kopií cestovního dokladu s údaji o držiteli dokladu, případně osobně předložit 
k pořízení kopie studijnímu oddělení 

• Bodové hodnocení otázek z chemie a biologie  
 
Doc. Krátký otevřel diskuzi a doplnil, že podmínky přijetí projednala také v e-mailové podobě 
studijní komise a nevzešly žádné další připomínky. 
Z pléna vzešla připomínka dr. Babici k opravě formulace věty, která ne zcela dávala smysl 
a byla po domluvě opravena.  
 
Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2022/2023 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia dle 
zákona č. 67/2022 s výhradou legislativně-technických oprav. Zároveň doporučuje jejich 
vložení do Studijního informačního systému Univerzity Karlovy. 
 
 
5. (původně 4.) Informace z AS UK a komisí AS UK 

Mgr. Voříšková: 

Informace ze zasedání AS UK v květnu (týden po předchozím zasedání AS FaF UK): 

• V přípravě elektronické diplomy  

o vhodná alternativa ke klasickým papírovým, které ale zůstanou 

o cílem je mít doklad o dosaženém vzdělání, s kterým může student pracovat 

i prakticky (lepší možnost prokazování se) 

▪ hledá se vhodné řešení v rámci legislativního a technického procesu 

▪ výhledově nejdříve pro rok 2024 

• Informace o plánovaných investičních akcích KaM, kde je předpoklad žádat zdroje 

od státu na opravu kolejí 

o Nejdražší oprava Švehlovy koleje  

▪ polovina všech financí (600 mil. Kč z 1,2 mld. Kč) 

▪ historické centrum – Národní památkový ústav 



• Schválena smlouva o smlouvě budoucí darovací – Mephared 2 

o o výměře 1 m2 městu 

o křižovatka Mileta 

• Ustanovena komise KaPR – komise pro komunikaci a PR univerzity 

o nový mediální obraz univerzity a způsob lákání středoškoláků 

• Možnost čerpání minigrantů ve spolupráci s Ukrajinou až ve výši 100 000 Kč 

na navázání nové výzkumné spolupráce či spolupráce ve vzdělávací oblasti 

• Dne 16. 11. 2022 proběhne konference na téma udržitelného rozvoje v rámci 

předsednictví ČR v EU a zároveň předsednictví UK v Alianci 4EU+ 

• Pravidelně vychází měsíčník rektorky – informace o její činnosti a akcích, kterých se 

zúčastnila 

• Ekonomická komise 

o Při žádostech z fakult je nutné dodávat stanoviska fakultních senátů, EK prosí 

senáty o součinnost 

• IT komise 

o Komise pro IT doporučuje zavést plošné školení kyberbezpečnosti ve znění 

navrženém manažerem KB. 9-0-0 

▪ nejspíše až v roce 2023 

o Nové domény pro studenty ve tvaru login@stud.cuni.cz  

▪ bude řešeno v novém akademickém roce 

• Legislativní komise 

o Novela Jednacího řádu AS UK byla stažena předkladatelem; znovupředložení 

na listopadovém zasedání AS UK po odstranění nedostatků 

o Problematika genderového oslovení v univerzitních předpisech  

▪ doporučeno generické maskulinum 

 

Informace ze zasedání AS UK v červnu: 

• Změna obsazení zástupců AS UK 

o Mgr. Tomáš Jan za studentskou komoru absolvoval  

▪ volba nového zástupce FaF UK tak, aby se mohl účastnit již příštího 

zasedání (14. 10.)  

• Vnitřní předpisy UK 

o Jednání o příloze č. 2 statutu UK ohledně změny poplatků spojených se studiem 

v cizím jazyce na vybraných fakultách a sjednocení názvů studijních programů 

s účinností od 2022/2023 

▪ FaF UK cca 190 000 Kč (7 600 v EUR)  

▪ LF zvyšovaly o cca 50 000 Kč/poplatek/studenta  

▪ porovnání – LF HK, LF Plzeň 350 000 Kč;  

LF v Praze 400–500 000 Kč/akad. rok 

• Návrh na řešení žádosti o podporu z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí 

(„Mikuláš“) 

o FaF UK – 40 mil. Kč schválených v roce 2018 z půjčky na nevratný příspěvek 

o kladné stanovisko ekonomické komise 

mailto:login@stud.cuni.cz


• Příprava Rámcové smlouvy o centralizovaném zadávání EIZ (Elektronických 
informačních zdrojů) 2023–2027  

o kladné stanovisko – postoupení Správní radě UK 
▪ ustanoveny seznamy EIZ 

• Právní jednání 
o LF HK – smlouva o výpůjčce na zřízení staveniště FN HK  

▪ jihozápad pozemku blíže ke COVID stanu 
o Mephared – smlouva o dílo na stavbu M2 

• Vyjádření k záměru jmenovat kvestora UK 
o 10 přihlášených, komise výběrového řízení vybrala Mgr. Maňáska z ÚVT 

• Opatření rektorky 
o vyjádření k návrhu Opatření rektora – Ombudsman Univerzity Karlovy 

▪ možná inspirace pro pozici ombudsmana na FaF UK 

• Zásadní inovace studijního informačního systému UK v rámci Národního plánu obnovy 
o alokováno 132 mil. Kč na aktivity koordinované Ústavem výpočetní techniky 

UK 
o nový SIS bude, ale výrazně přesahuje horizont řešení NPO (2024), poté bude 

čerpáno z OP JAK + UK  
o výhled r. 2026 

• Informace z RUK 
o Vznik dobrovolnického centra na UK 

▪ nonstop 
▪ ze studentů, ale koncept je ještě tvořen 
▪ spuštění v říjnu t. r. 

o ÚJOP (Ústav jazykové a odborné přípravy) 
▪ zrušení detašovaného pracoviště v Mariánských Lázních 

bez předchozího sdělení lektorům 
▪ Karlovarský kraj zaslal stížnost paní rektorce  
▪ do budoucna jako výcvikové středisko UK  
▪ bude řešeno na Petiční komisi AS UK 

o pivovar U Supa 
▪ vyklizení nájemcem mělo být do 15. 6. 2022, ale nestalo se tak 
▪ UK plánuje odkoupit zimní zahradu 
▪ protahuje se jednání, do kdy měl být placen nájem původním 

nájemcem 
 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Mgr. Kerda se zeptal k nové doméně, zda je to tak, že příslušnost ke škole @faf.cuni.cz 
v doméně bude nahrazeno @stud.cuni.cz. 
Mgr. Voříšková odpověděla, že zatím je to tak plánováno. FaF UK je jedna z mála škol, 
která doménu používá, např. na Přírodovědecké fakultě každý používá svůj soukromý mail.  
 
Dr. Jirkovský ještě doplnil informace z Komise pro vědu AS UK. 

• Komise k MDPI na UK – jak bude fungovat dál, obecně zaměřit na reflexi hodnocení 
výzkumu 

• Přesah do hodnocení vědeckých výstupů 
o problém u některých humanitních fakult 



• diskuse ohledně změny kritérií pro habilitační řízení, pro doktorské studium – počet 
a IF publikací 

• analýza publikační aktivity knihovnami – pokračování jednání na podzim 
 
Dr. Kudláčková dále doplnila informace od paní rektorky v oblasti ekonomiky. 

• Zřízena pracovní skupina pro ekonomiku – dopady zdražování na UK 
o sestává ze 4 tajemníků  
o analýza mezd na UK s výsledky po prázdninách, problematika zdražování 

• nově vzniklá Rada pro rovné příležitosti 
o vytváří jednací řád, plán a metodiku  

 
Doc. Roh přidal informaci, že do Rady pro rovné příležitosti byla nominována dr. Marta 
Kučerová. 
 
Dr. Vokřál se zeptal k Dobrovolnickému centru UK, zda mohou být členy kromě studentů také 
zaměstnanci. 
Mgr. Voříšková odpověděla, že do budoucna bude určitě možné, aby se zapojili také 
zaměstnanci, nyní je primárně ale zamýšleno pro studenty. Ale koncept je teprve tvořen 
a centrum se bude otevírat až v říjnu. 
 
Dr. Hošťálková se zeptala, do jaké míry je možné zasáhnout do diskuzí, jakým směrem se MDPI 
bude ubírat. 
Dr. Jirkovský odpověděl, že můžeme zasahovat, ale ne ve smyslu, že bychom mohli MDPI 
zakázat, k čemuž není nástroj. Je možné, že by mohla fakulta jmenovat do hodnocení pouze 
vybrané publikace. Zmiňovalo se, že by toto přehodnocení výsledků v MDPI spadalo 
na fakultní koordinátory Cooperatio. Závěry Komise pro vědu budou mít pouze informativní 
charakter. 
 
 
Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
6. (původně 5.) Schválení zápisu z per rollam hlasování – schválení Zadávací dokumentace 

veřejné zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci 
Králové – zhotovitel stavby“ a její vyhlášení  

 

Hlasování proběhlo per rollam a usnesení bylo AS FaF UK přijato. Zápis z hlasování per rollam 

a rozpis hlasování je součástí zápisu ze zasedání. 

 

Předseda AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o schválení zápisu z per rollam hlasování. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování – schválení Zadávací dokumentace 

veřejné zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové – 

zhotovitel stavby“ a její vyhlášení. 



 

 

7. Projednání Výroční zprávy o činnosti FaF UK za rok 2021 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 
Pan děkan a po něm i paní tajemnice poděkovali všem, kteří se na přípravě a připomínkování 

podíleli, a přešla k odpovědím na zaslané dotazy. 

 

Otázky / VZČ 2021: 
1. Projde výroční zpráva profesionální jazykovou korekturou – a pokud ano, kdo ji provede? 

2. Kolik měla jednotlivá střediska (ZLR, SVKI, ČFM) zaměstnanců přepočtených 

na úvazky? Kolik jich mají letos? 

3. Co je úkolem a jakou činnost vykonává Rada Zahrady léčivých rostlin? 

4. Proč jsou ve VZČ uváděny i některé „historické“ patenty? 

5. Str. 32 – V 1. ročníku Farmacie je celkem velká neúspěšnost studentů (146 studentů) 

– všem těmto studentům bylo ukončeno studium? Je tento počet srovnatelný 

s předchozími roky? 

6. Str. 118 – V lednu 2021 byl zaslán prezidentu ČLK MUDr. Kubkovi otevřený dopis, 

reagoval na něj a případně jak? Dočkali jsme se požadované veřejné omluvy za jeho 

prohlášení? 

 

Odpovědi: 

1. Jazyková korektura byla provedena (s pozn. dr. Babici, že byla nedostatečná), a i po ní 

bylo upozorněno na řadu jazykových chyb ve zprávě. Na příště bude změněna služba 

jazykové korektury kvůli nalezeným nedostatkům. 

2. ZLR 5,875 úvazku v r. 2021, i letos.  

SVKI 4,0 úvazku v r. 2021, taktéž letos. ČFM 3,5 úvazku v r. 2021 a 2,5 úvazku letos.  

Dr. Babica doplnil, že ČFM mělo do r. 2021 ve skutečnosti pouze 3,0 úvazku, protože 

0,5 z jeho úvazku 1,0 patřilo KSKF. 

3. Cílem Komise ZLR je řešit a diskutovat budoucí plány zahrady. 

Doc. Roh doplnil, že komise dostala za úkol maximalizovat efekt pro výuku, výzkum 

a minimalizovat obrovský nárůst spotřeby energií (vytápění plynem). 

Dr. Kudláčková položila doplňující otázku, kolik členů komise je odborníkem 

ve farmakognozii a botanice, zda je to vyvážené?  

Prof. Šimůnek odpověděl, že v původním složení byly tehdejší vedoucí obou kateder, 

doc. Macáková a doc. Cahlíková, a dále prof. Opletal. Vedoucím byl prof. Solich 

a členem byl i prof. Hrabálek jako primátor města a bývalý proděkan pro vnější vztahy, 

aby integroval vnější roli, tj. prezentaci zahrady. Nyní pracuje komise ve složení 

vedoucí prof. Šimůnek, prof. Nováková za PR, prof. Zimčík – technické záležitosti, paní 

tajemnice Ing. Vlčková, prof. Cahlíková za spojenou katedru KFGFB a vedoucí ZLR Ing. 

Chlebková. 

Doc. Roh dodal, že role zahrady je plněna velmi dobře s potřebami fakulty, a zároveň 

zdůraznil, že je nyní prioritní najít způsob, jak ušetřit v souvislosti se skokově 

narůstajícími cenami za energie. 

4. Jsou uvedeny pouze stále platné. 



5. Dle informací od vedoucí SO někteří studenti ukončí studium sami a neúspěšnost 

studentů je obdobná jako v minulých letech. 

6. Martina Krejčová ze Spolku studentů poskytla Ing. Vlčkové vyjádření od MUDr. Kubka 

z ČLK, který považoval situaci za nedorozumění, neměl zájem rozdmýchávat spory 

a kde zmínil, že představenstvo ČLK přijalo dne 30. 1. 2021 usnesení, kterým 

nesouhlasí, aby lékárníci v lékárnách prováděli očkování proti covid-19 nebo jiná 

očkování. 

 

Dále se zeptala dr. Hošťálková, zda by mohla být v příštích letech lhůta pro připomínkování 

o něco delší s ohledem na probíhající zkouškové období a rozsah dokumentu k prostudování.  

Ing. Vlčková odpověděla, že bylo odesláno sice ve lhůtě, ale je možné poskytnout dříve, 

pokud bude i dříve zpracována zpráva. 

Doc. Roh navrhl, že by mohla být VZČ napříště schválena per rollam na konci června. 

Dr. Babica se připojil s otázkou, zda by se mohl lépe nastavit proces, kdy se vlastně schvaluje 

verze, která není ještě konečná. 

Prof. Šimůnek na dotaz odpověděl, že je to podobné jako na univerzitní úrovni, kdy ještě 

konečná zpráva projde finální editací, počítá se i s drobnými pravopisnými opravami, 

ale neměly by se už dělat zásadní obsahové změny. Možností by bylo předložit zprávu až 

v září, což má ale řadu nevýhod. 

Dále se do diskuse zapojil doc. Krátký. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující otázky. 

 

Hlasování: 15-0-3 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK schvaluje Výroční zprávu o činnosti FaF UK 

za rok 2021. 

 

 

8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FaF UK za rok 2021 

Ing. Vlčková: 

Paní tajemnice informovala o setkání s Ekonomickou komisí AS FaF UK, které vedlo k vyjasnění 

nejasností a opravení formalit, kvitovala ho a dále zdůraznila, že obecně fakulta v roce 2021 

hospodařila se ziskem (tvoření rezervy – inflace, zvýšení energií atd.). Z Legislativní komise AS 

FaF UK obdržela dotazy, na které dále odpovídala. 

 

Otázky: 

1. Rozvaha (str. 6): 

a) Co tvoří pohledávky za zaměstnanci, díky čemu došlo k jejich nárůstu (účet 335)? 

b) Co konkrétně tvoří příjmy příštích období (účet 385)? 

c) Co tvoří ostatní závazky vůči zaměstnancům (účet 333)? 

2. Jak dlouho probíhá spolupráce s auditní firmou K KREDIT s.r.o.? Jak byla vybrána? Sama 

firma o sobě uvádí: „Specializujeme se na účetnictví, daně a audit pro obce a všechny 

typy neziskových organizací či podnikatele.“ 

3. Tabulka na str. 18 – náklady: 

a) Uvedená skutečnost u daně z příjmů je 15 tis. Kč. Můžeme poprosit o vysvětlení? 



b) Jak byl určen meziroční index u pokut a penále 0,39? 

c) Prosíme o detailnější vysvětlení (rozčlenění) ostatních nákladů (1 917 tis. Kč). 

4. Tabulka na str. 26 (pohledávky) – jsou uvedená čísla v části b) správná? Součet výše 

pohledávek po splatnosti a před splatností neodpovídá celkové částce. 

 

Odpovědi:  

1. a) Zálohy na zahraniční cesty v projektu OPVVV, jejichž nárůst nelze ovlivnit. 

b) Příjmy, o kterých víme, že měly být zaplaceny, ale platba nedorazila. 

c) Neuhrazené závazky na drobná vydání, tuzemské pracovní cesty, příspěvky na penzijní 

připojištění. 

2. Spolupráce probíhá od 2018 na základě doporučení z UK; spolupracuje i s LF HK. 

3. a) Jde o rozdíl odhadu a reálně vyměřené daně. 

b) Zdánlivě nesmyslný výsledek je dán tím, že v tabulce se uvádí částky zaokrouhlené 

na tisíce. Výsledek vychází z přesných čísel.  

c) Jde o účet kurzové ztráty a zůstatky všech deviz. 

4. Chyby budou opraveny 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy. Doc. Krátký doplnil v zastoupení nepřítomného předsedy 

EK AS FaF UK doc. Červeného, že komise doporučuje schválení.  

 

Hlasování: 17-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK schvaluje Výroční zprávu o hospodaření 

FaF UK za rok 2021. 

 

 

9. Projednání Rozvahy příjmů a výdajů (rozpočtu) FaF UK na rok 2022  

Ing. Vlčková: uvedla bod týkající se rozvahy příjmů a výdajů: 

• Zohledněn nárůst cen energií, mezd (snaha ušetřit) 

• Rozvaha by měla být vyvážená, a to i s ohledem na doplňkovou činnost 

 

Dotaz: Co znamená koheze v tabulce č. 1? 

Ing. Vlčková: Pokud bude rozdíl v poklesu příjmů fakulty vyšší než 4 %, budou se ostatní fakulty 

UK podílet na kompenzaci tohoto poklesu. 

Doc. Krátký otevřel diskuzi a doplnil, že všichni měli možnost se s rozvahou seznámit, 

Ekonomická komise AS FaF UK projednala a prodiskutovala a je doporučeno tento bod 

schválit.  

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK schválil Rozvahu příjmů a výdajů 

Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy v Hradci Králové na rok 2022. 

 

 

10. Projednání návrhu opatření děkana – Pravidla pro stanovení mzdového tarifu 



Doc. Roh po uvedení bodu předal slovo Ing. Vlčkové:  

• Využití nárůstu financí na navýšení tarifů, rozdíly mezi tarify se snižují, dochází 

k navýšení o 3,5–4 % 

• Změna zaručené mzdy 

• Přesun lektorů podle katalogu prací z L2 do L1 

 

Dotaz vzešlý z LK AS FaF UK: Nebylo by možné výhledově tarify specifikovat po vzoru Vnitřního 

mzdového předpisu UK – tedy tak, aby flexibilně reflektovaly změny minimální / zaručené 

mzdy? 

Ing. Vlčková: Toto není reálné, reagujeme na zvyšování cen energií atd. Nárůst mezd bude 

3,5–4 %. 

Dr. Vokřál se zeptal na dobu praxe, která není zohledněna v návrhu AP2. 

Doc. Roh: AP2 by mělo být přechodné období (nenavyšuje se) – motivace k přechodu do vyšší 

pozice. 

Dr. Vokřál vznesl připomínku, že u THP – tř. 1, i když jich není mnoho, je po 10 letech praxe 

navýšení jen 300 Kč oproti tř. 2, 3. 

Doc. Roh: Je možná kompenzace odměňováním. 

Ing. Vlčková poznamenala, že tř. 1 je v kategorii minimálních mezd a zvedá se, pokud se zvedá 

min. mzda, ale jsme také limitováni rozpočtem. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK bere na vědomí návrh opatření děkana – 

Pravidla pro stanovení mzdového tarifu. 

 

 

11. Projednání návrhu rozdělení institucionálních prostředků přidělených FaF UK 
na program Cooperatio PharmSci pro rok 2022 

Doc. Roh:  

• Přechod z PROGRES na jedno Cooperatio 

• Cooperatio formálně rozděleno na dva obory – Farmakologie a toxikologie a Farmacie 

• Pro účely statistiky: z Farmakologie a toxikologie 17 % financí, zbytek Farmacie 

Ing. Vlčková vyzdvihla přínos institucionálních prostředků pro provoz fakulty. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK projednal a schvaluje předložený návrh 

rozdělení institucionálních prostředků přidělených na program Cooperatio PharmSci pro rok 

2022. 

 

 

12. Vyhlášení doplňovacích voleb – Studentská komora AS UK 



Doc. Krátký uvedl, že Mgr. Jan Tomáš pozbyl v souvislosti s ukončeným studiem mandát, 

a protože při řádných volbách nebyli náhradníci, musí AS FaF UK vyhlásit doplňovací volby 

do AS UK za studentskou komoru, které proběhnou elektronicky. 

Dále předeslal, že úkolem senátu je: 

• Vyhlásit volby 

• Určit jejich datum 

• Určit tzv. dílčí volební komisi, která zajistí volební proceduru. 

K uvedenému proběhla krátký diskuze, do které se zapojily mimo jiné Mgr. Voříšková 

a senátorka A. Hanusová, zejména ohledně určení termínu voleb, které by měly být dříve, 

než zasedne AS UK (navrženo 10. – 11. 10. 2022). 

Doc. Krátký vyzval k hlasování o usnesení k vyhlášení doplňovacích voleb do Studentské 

komory AS UK. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK vyhlašuje konání doplňovacích voleb do Akademického senátu UK 

pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2025 pro skupinu tvořenou studenty – 1 mandát. Volby 

proběhnou elektronicky ve dnech 10. a 11. 10. 2022. Časový harmonogram voleb vyhlásí 

příslušná volební komise ustavená AS FaF UK.  

 

Doc. Krátký přešel na hlasování o usnesení, kterým AS FaF UK určuje složení dílčí volební 

komise. Studentská komora delegovala do komise dva kandidáty, a to Annu Hanusovou a Mgr. 

Marka Kerdu, předsedou byl navržen PharmDr. Petr Matouš, Ph.D. 

 

Hlasování: 16-0-2 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK určil dílčí volební komisi pro doplňovací volby do Akademického senátu UK 

pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2025 pro skupinu tvořenou studenty ve složení Anna 

Hanusová, Mgr. Marek Kerda a PharmDr. Petr Matouš, Ph.D., kterého určuje předsedou. 

 

Doc. Krátký a doc. Roh apelovali na výběr kandidátů, Mgr. Voříšková nabídla potenciálním 

zájemcům konzultace. 

 

13. Projednání dílčí novely Přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky spojené se studiem) 

Doc. Krátký připomněl, že k bodu měla již sdělení Mgr. Voříšková.  

 

Senát měl k dispozici přílohu č. 2 Poplatky spojené se studiem k vyjádření a projednal zaslané 

připomínky elektronicky. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem 
Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK projednal a bere na vědomí návrh dílčí 

novely přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky spojené se studiem). 

 

 

14. Různé 

Předseda senátu požádal o schválení zápisu z 16. zasedání AS konaného dne 4. 5. 2022. 



 

Hlasování: 16-0-1 (ano-ne-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 16. zasedání AS konaného dne 22. 5. 2022. 

 

Doc. Krátký dále požádal o hlasování ohledně termínu 18. zasedání určeného na 21. 9. 2022 

ve 14:00. Další termíny zasedání budou stanoveny na tomto zasedání. 

 

Hlasování: 17-0-0 (ano-ne-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK určil termín následujícího zasedání: 21. 9. 2022 ve 14:00.  

 

Doc. Krátký využil možnost danou Jednacím řádem AS FaF UK, kdy může plénum senátu 

pověřit předsednictvo usnášet se na období 07–08/2022. Usnesení jsou dočasná a stanou se 

platná až ve chvíli, kdy je senát na nadcházejícím zasedání přijme. 

 

K bodu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

Hlasování: 13-0-4 (ano-ne-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK pověřuje předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu na období 

červenec–srpen 2022. 

 

Doc. Krátký přešel k personálním informacím a oznámil, že byl doručen rezignační dopis 

dr. Hošťálkové na funkci místopředsedkyně AS FaF UK s tím, že senátorkou zůstane i nadále. 

Na zasedání v září tedy proběhne volba do této funkce a je možné zasílat na adresu 

předsednictva nominace. 

 

Další personální změnou je ukončení členství Mgr. Brokešové ke konci května. Jako její 

náhradnice podle pořadí voleb byla oslovena PharmDr. Pavla Jančálková, která s přijetím 

mandátu senátora souhlasila. 

 

Ukončením studia také zaniklo členství nyní již Mgr. Ocelkové, jejímž náhradníkem 

dle řádných voleb byl měl být Sebestián Jenis, který bude v souvislosti s přijetím mandátu 

senátora osloven. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Dr. Hošťálková poděkovala za důvěru, že byla zvolena, a oznámila jiné milé povinnosti, které ji 

nyní čekají. 

 

Dr. Kudláčková ještě uvedla informaci z kategorie studenti se speciálními potřebami, že dne 

30. 6. 2022 proběhne na rektorátu schůzka kontaktních osob všech fakult UK s paní rektorkou. 

Předběžně by se měl projednávat nárok studentů v kategorii F, jejichž počet v době pandemie 

prudce narostl. Jedná se o studenty s psychickými problémy, jako jsou deprese, úzkosti, 

sebevražedné tendence atd. O zprávách z jednání bude informováno. 

 

Nebyly předloženy žádné další informace ani dotazy. 



 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem 
Závěr: AS FaF Uk vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Předseda AS FaF UK poděkoval všem přítomným za účast, jménem předsednictva popřál 

hezké prázdniny a ukončil zasedání senátu v 17:52. 

 

 

 

Zapsala: Pavlína Hynková  

Ověřili: PharmDr. Anna Hošťálková, Ph.D., doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D.  

 

 

V Hradci Králové dne 6. 9. 2022. 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 17. zasedání konaném dne 22. června 2022 
 
Usnesení 17-1: AS FaF UK schválil program 17. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 17-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 17-3: AS FaF UK projednal návrh podmínek pro přijetí ke studiu 

pro akademický rok 2022/2023 do magisterského studijního programu 

Farmacie v prezenční formě studia dle zákona č. 67/2022 s výhradou 

legislativně-technických oprav. Zároveň doporučuje jejich vložení 

do Studijního informačního systému Univerzity Karlovy. 

Usnesení 17-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 17-5: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci schválení Zadávací 

dokumentace veřejné zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu 

Univerzity Karlovy v Hradci Králové – zhotovitel stavby“ a její vyhlášení. 

Usnesení 17-6: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK schvaluje Výroční zprávu 

o činnosti FaF UK za rok 2021. 

Usnesení 17-7: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK schvaluje Výroční zprávu 

o hospodaření FaF UK za rok 2021. 

Usnesení 17-8: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK schválil Rozvahu příjmů a 

výdajů Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy v Hradci Králové na rok 

2022. 

Usnesení 17-9: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK bere na vědomí návrh 

opatření děkana – Pravidla pro stanovení mzdového tarifu. 

Usnesení 17-10: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK projednal a schvaluje 

předložený návrh rozdělení institucionálních prostředků přidělených 

na program Cooperatio PharmSci pro rok 2022. 

Usnesení 17-11: AS FaF UK vyhlašuje konání doplňovacích voleb do Akademického 

senátu UK pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2025 pro skupinu 

tvořenou studenty – 1 mandát. Volby proběhnou elektronicky ve dnech 

10. a 11. 10. 2022. Časový harmonogram voleb vyhlásí příslušná volební 

komise ustavená AS FaF UK. 

Usnesení 17-12: AS FaF UK určil dílčí volební komisi pro doplňovací volby 

do Akademického senátu UK pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2025 

pro skupinu tvořenou studenty ve složení Anna Hanusová, Mgr. Marek 

Kerda a PharmDr. Petr Matouš, Ph.D., kterého určuje předsedou. 

Usnesení 17-13: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK projednal a bere 

na vědomí návrh dílčí novely přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky spojené 

se studiem). 

Usnesení 17-14: AS FaF UK schválil zápis z 16. zasedání AS konaného dne 4. 5. 2022. 

Usnesení 17-15: AS FaF UK určil termín následujícího zasedání: 21. 9. 2022 ve 14:00. 



Usnesení 17-16: AS FaF UK pověřuje předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu 

na období červenec-srpen 2022. 

Usnesení 17-17: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsal:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila:  PharmDr. Anna Hošťálková, Ph.D. 


